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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai önkormányzat 
Képviselő-testülete 

BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

KÖZMŰVELŐDÉSI BIZOTTSÁGA 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült a Közművelődési Bizottság 2022. november 15-én a Budapest Főváros X. kerület 
Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 
200.) megtartott ülésén. 

Az ülés kezdetének időpontja: 9.10 óra 

A jelenléti ív alapján jelen vannak: 
Dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök, 
Dr. Horváth Márk, Major Petra, Marksteinné Molnár Julianna, Papp Zoltán, a Bizottság képviselő 
tagjai, 
Gerzson Sarolta, Bolyán András, Zsolt Ferenc, a Bizottság nem képviselő tagjai. 

Távolmaradását előre jelezte: 
Kollátosz Fotisz, a Bizottság nem képviselő tagja 

Tanácskozási joggal jelen vannak: 
Dr. Szabó Krisztián 
Hegedűs Károly 
D. Kovács Róbert Antal 
Mustó Géza Zoltán 
RadványiGábor 
Somlyódy Csaba 
Weeber Tibor 
Dr. Ács Viktória 

jegyző 

aljegyző 

polgármester 
al po lgárm este r 
alpolgármester 
alpolgármester 
alpolgármester 
a Jegyzői Titkárság vezetője 

Távolmaradás oka: 
egyéb elfoglaltság 

Dr. Kappel Patrícia 
Ehrenberger Krisztina 

a Jegyzői Főosztály Jogi Osztály részéről 
a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 

Az ülést vezeti: dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök. 

Elnök: Szeretettel köszöntök mindenkit! Akkor megkezdenénk a novemberi Közművelődési 
Bizottságunk ülését. Elnézést a késésért, csak nem találtam parkolót. Hát ebben a hidegben majd 
nem szeretnék biciklivel járni. Feleségem is, nejem is beteg, úgyhogy én nem akarok le betegedni, 
de szeretettel köszöntök mindenkit a Közművelődési Bizottságunk ülésén. Megkérem, hogy 
mindenki jelentkezzen be. Megállapítom, hogy 8 jelen, 1 hiányzó mellett a Bizottság 
határozatképes. Ülésünk nyilvános. Az ülésről hangfelvétel készül, jegyzőkönyvvezető Tibold 
Zsanett. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy a napirendi pontokkal kapcsolatosan van-e kérdés? 
Sorrendmódosításra, levételre, felvételre irányuló igény? Úgy látom, hogy nincsen, akkor kérem, 
hogy a kiküldött meghívó szerint fogadjuk el a napirendi pontjainkat. A szavazást indítom. 

A Közművelődési Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el 
napirendjét (125/2022. (XI. 15.)]: 

1. A Kelet-Pesti Tankerület által fenntartott iskolák alapítványainak támogatása (502. számú 
előterjesztés) 

2. 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

A Havasi Gyopár Szociális, Egészségügyi, Kulturális Segítő Alapítvány támogatása (486. 
számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 
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3. Az Érbetegek Rehabilitációja Alapítvány támogatási szerződésének módosítása ( 498. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

4. Az A Kőbányai Ifjúság Zenei Neveléséért Alapítvány 2022. évi itáliai tanulmányútjára 
nyújtott támogatás elszámolása ( 465. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

5. Az Aranyüllő Alapítvány 2022. évi támogatásának elszámolása (468. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

6. A Vuelta Sportszervező és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság támogatásának 
elszámolása (467. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

7. A Budapest-Kőbányai Szent György Plébánia 2022. évi nyári napközis hittantáborára 
nyújtott támogatás elszámolása (464. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

8. A Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális-Szabadidő Egyesület részére nyújtott 
támogatások elszámolása (466. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés a) 
pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó napirendi pont: 

9. A Kőbánya Sportolója 2022 elismerő cím adományozása (484. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Megállapítom, hogy 8 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk a napirendi pontjainkat, 
köszönöm szépen. 

1. napirendi pont: 
A Kelet-Pesti Tankerület által fenntartott iskolák alapítványainak támogatása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Első napirendi pontunk a Kelet-Pesti Tankerület által fenntartott iskolák alapítványainak 
támogatása, 502. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Kérdezem 
Alpolgármester urat, kívánja-e kiegészíteni? Igen. Megadom a szót Alpolgármester úrnak, 
parancsolj Gábor. 

Radványi Gábor: Igen, csak annyiban, hogy aki tanulmányozta azt a táblázatot, hogy mi alapján 
javasoljuk azt a 4. oszlopot. Ugye volt egy olyan oszlop, aminél azt néztük, hogy minden iskola 
kapjon egyenlő összeget. 22 millió forint volt a felosztható összeg, és mindenki minden 
intézmény egyenlően ugyanannyit, ez az egyik variáció, a másik variáció az volt, hogy 
létszámarányosan, a teljes létszámra vetítve iskolánként, ez nyilván differenciált, a nagyobb 
iskolák, mivel többen vannak többek kaptak volna. Mi végülis - és az utolsó kettő oszlop az egy 
ilyen vegyes megoldást jelentett - hogy lenne egy alap, és arra jönne rá. Én a negyedik javaslatot 
terjesztettem elő, és azt javaslom, hogy a Bizottság azt támogassa. Ennek a lényege az, hogy 1 
millió forintot mindenki - tehát a 22 millióból a 15 alapítvány, mind a 15 megkapna 1 millió 
forintot - ezzel egy picit a kis iskolákat kicsit följebb húznánk vagy preferálnánk jobban és a 
maradék 15 millió és 22 millió közötti maradék 7 millió összeget pedig létszámarányos 
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elosztásban oldanánk meg. Egyetlenegy olyan kis korrigálni való volt még, amit megtettünk és a 
számok ezt tükrözik vissza, az pedig az volt, hogy a Kroó Zeneiskola, az úgy gondoljuk, hogy nem 
azt a klasszikus iskolai modellt képviseli, mint a többi általános iskola. Ott délutáni oktatás van 
és más jellegű problémákkal küzdenek a pedagógusok, hogy ott, ő tőlük - egyébként meg 1000 
fős a létszáma, tehát jobban jártak volna - itt levettünk 400 ezer forintot és ezt a 400 ezer 
forintot pedig a legnagyobb iskolák között osztottuk szét. Gyakorlatilag nem nagy összeg, 
iskolánként 80 ezer forintnyi lenne, amit még hozzátennénk, mert úgy gondoltuk, hogy 
valamilyen módon így a nagyobb iskolákat is egy picit kompenzálnánk. Ez a két Szent László, 
tehát az általános iskola és a gimnázium, illetve a Zrínyi Gimnázium és a Janikovszky Általános 
Iskolának jelentene egy picivel több többletet, mint ahogy mondtam, 80 ezer forintot. Úgyhogy 
én javaslom, hogy ezen elvek alapján a Bizottság támogassa ezt az előterjesztést. Köszönöm. 

Elnök: Köszönjük szépen a kiegészítést. Tehát itt a képviselői-keretekből történik itt a 
támogatás a köznevelési intézményekben. Tehát ezáltal is elő tudjuk segíteni az iskolákban a 
pedagógiai programot, nevelői munkát, az alapítvány fő céljainak a kitűzését, az oktatói-nevelői 
munkához szükséges feltételek biztosítását, kirándulásokat, egyéb jutalmazásokat, amelyeket a 
nevelő-oktató munka során mind a pedagógusoknak, mind a diákoknak tud biztosítani az iskola. 
Tehát, akkor ahogy mondta Alpolgármester úr, hogy egy működési és egy felhalmozási célú 
támogatási formában kapnak 11-11 millió forintot, ez lesz összesen a 22 millió forint. Tehát itt a 
képviselők közül Ács Andrea, Akócs Zoltán, D. Kovács Róbert Antal, dr. Horváth Márk, Major 
Petra, Marksteinné Molnár Julianna, dr. Mátrai Gábor Imre, Molnár Róbert, Mustó Géza Zoltán és 
Radványi Gábor úr felajánlásában történik ez a 22 millió forint. Bízunk benne, hogy ez elősegíti 
az ott folyó nevelő-oktató munkát az iskolákban. Tehát összesen 16 köznevelési intézményből 
15 intézményben működik alapítvány, a kerületi 15 iskola fog kapni támogatást az 
alapítványoktól. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, észrevétel? Úgy látom, hogy 
nincs, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket. A szavazást indítom. 

A Közművelődési Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal a Kelet-Pesti Tankerület által fenntartott 
iskolák alapítványainak támogatásáról szóló 502. számú előterjesztést támogatja [126/2022. 
(XI.15.)]. 

Elnök: Megállapítom, hogy 8 igen, egyhangú szavazattal támogattuk az előterjesztést. Köszönöm, 
az egyes napirendi pontot lezárom. 

2. napirendi pont: 
A Havasi Gyopár Szociális, Egészségügyi, Kulturális Segítő Alapítvány támogatása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Következő napirendi pontunk a második, a Havasi Gyopár Szociális, Egészségügyi, 
Kulturális Segítő Alapítvány támogatása, 486. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor 
alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Tehát az idei esztendőben is a Polgármester úr 
biztosít a Kőbányai Idősügyi Tanács számára 2022. évben is 100 OOO Ft támogatást, annak 
érdekében, hogy ajándékcsomaggal köszönthessék a tagjaikat. Itt a Havasi Gyopár Alapítvány 
egy plusz támogatási kéréssel fordult az Önkormányzathoz, amely további egy 100 OOO Ft 
működési célú. Tessék? Alapítványi, ja, bocsánat, elnézést kérek. Nem további, Alapítvány miatt 
kerül ide, tehát az Alapítvány miatt történik meg a döntésünk, vagyis hát igazából a Képviselő
testület fogja meghozni majd a végső döntést ennek érdekében, a működési célú támogatásra, 
karácsonyi ünnepség, ajándékcsomag-vásárlásának költségeire. Tehát kiegészül - módosítanám 
- a kerületben működő idősügyi szervezetek kapják ezt a karácsonyi ünnepség lebonyolítására. 
Mivel a Havasi Gyopár alapítványként működik, ezért a Képviselő-testületnek kell meghozni a 
döntést, mi pedig egy támogatásról fogjuk biztosítani ezt, amennyiben a Bizottság elfogadja. A 
szavazást indítom. 
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A Közművelődési Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal a Havasi Gyopár Szociális, Egészségügyi, 
Kulturális Segítő Alapítvány támogatásáról szóló 486. számú előterjesztést támogatja 
[127 /2022. (XI. 15.)]. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. 
Köszönöm a 2. napirendi pontot lezárom. 

3. napirendi pont: 
Az Érbetegek Rehabilitációja Alapítvány támogatási szerződésének módosítása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Következő a harmadik, az Érbetegek Rehabilitációja Alapítvány támogatási 
szerződésének módosítása, 498. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor 
alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt az Alapítvány egy 300 OOO Ft-os 
támogatásban részesült, amely július 13-án került átutalásra az Alapítványra, azonban ennek 
felhasználását - amely kirándulás, rehabilitációs programok, tudományos előadásokat, 

szűrővizsgálatokat próbált ebből megvalósítani, ebből 183 648 Ft-ot a pályázatban megjelölt 
összegként nem tudott felhasználni, és ehhez szeretné kérni - valószínű, hogy ajándékutalvány 
formájában -, hogy karácsonyi ajándékképpen a tagjai részére tudja ezt biztosítani. Ehhez 
szükségeltetik egy módosítás, ennek azonban adminisztratív jellege van, de pénzügyi vonzata 
nincs. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, észrevétel? Úgy látom, hogy nincs, akkor 
kérem, hozzuk meg a döntésünket, a szavazást indítom. 

A Közművelődési Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal az Érbetegek Rehabilitációja Alapítvány 
támogatási szerződésének módosításáról szóló 498. számú előterjesztést támogatja [128/2022. 
(XI.15.)]. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. 
Köszönöm a 3. napirendi pontot lezárom. 

4. napirendi pont: 
A Kőbányai Ifjúság Zenei Neveléséért Alapítvány 2022. évi itáliai tanulmányútjára 

nyújtott támogatás elszámolása 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Következő, a negyedik, a Kőbányai Ifjúság Zenei Neveléséért Alapítvány 2022. évi itáliai 
tanulmányútjára nyújtott támogatás elszámolása, 465. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber 
Tibor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 500 OOO Ft-os támogatást 
biztosított az Alapítvány részére az Önkormányzat, Kroó György szimfonikus zenekarnak, 
amelyekben az alapítvány meghatározott célokat, egy firenzei, itáliai út során mutatták meg 
kiváló tehetségüket, a szimfonikus zenekar. Úgy látom, hogy kérdés, észrevétel nincs, akkor 
kérem, hozzuk meg a döntésünket az elszámolásról, a szavazást indítom. 

129/2022. (XI.15.) KMB határozat 
az A Kőbányai Ifjúság Zenei Neveléséért Alapítvány 2022. évi itáliai tanulmányútjára 
nyújtott támogatás elszámolásáról 
(8 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési 
Bizottsága az A Kőbányai Ifjúság Zenei Neveléséért Alapítvány 2022. évi itáliai tanulmányútjára 
nyújtott támogatás elszámolását elfogadja. 
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Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal elfogadja az elszámolást. Én 
köszönöm, a napirendi pontot lezárom. 

S. napirendi pont: 
Az Aranyüllő Alapítvány 2022. évi támogatásának elszámolása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Következő napirendi pontunk az ötödik, az Aranyüllő Alapítvány 2022. évi 
támogatásának elszámolása, 468. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor 
alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Azonban Marksteinné Molnár Julianna 
képviselő asszony szót kér. Én megadom a szót, parancsoljon. 

Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Az Aranyüllő Alapítvány nagyon szép 
ünnepséget is rendezett, tehát nem csak az emléktábla készült el igazán csodálatos formában, 
hanem a névadó ünnepség is igazán szépre sikeredett. Csukás leszármazott is, Nagy Anna is ott 
volt az ünnepségen. A Csukás család adományozott, például a könyvtár részére könyveket, egy 
kis pihenősarkot is kialakítottak. Tehát azt gondolom, hogy elindítottunk egy olyan folyamatot 
ezzel az emléktábla készítésével, ami az iskola tanulóiban egy érdeklődést indított el a magyar 
meseirodalom iránt. Azt gondolom, hogy így teljes ez a beszámoló, örülök, hogy 
hozzájárulhattam ennek a folyamatnak az elindításához. Köszönöm. 

Elnök: Köszönjük szépen Képviselő asszonynak a kiegészítését. Itt egy 877 500 Ft-os összegű 
támogatást kapott a korábban az Üllői úti Janikovszky tagintézmény, tehát az Üllői úti Magyar
Angol Két Tanítási Nyelvű Általános Iskola, amelynek névváltásához a Csukás István-emléktábla 
kihelyezése lett és az iskola is a Csukás István nevet vette föl. Úgy látom, hogy kérdés, észrevétel 
nincs, akkor kérem hozzuk meg a döntésünket, a szavazást indítom. 

130/2022. (XI. 15.) KMB határozat 
az Aranyüllő Alapítvány 2022. évi támogatásának elszámolásáról 
(8 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési 
Bizottsága az A Kőbányai Ifjúság Zenei Neveléséért Alapítvány 2022. évi itáliai tanulmányútjára 
nyújtott támogatás elszámolását elfogadja. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal elfogadja az elszámolást. 
Köszönöm, az S. napirendi pontot lezárom. 

6. napirendi pont: 
A Vuelta Sportszervező és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság támogatásának 

elszámolása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Következő a hatodik, a Vuelta Sportszervező és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű 

Társaság támogatásának elszámolása, 467. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor 
alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Igen, tehát itt a Kft. részére egy 12 776 200 Ft 
összegű támogatást biztosított a Költségvetési Bizottság. Hangár utca 10. szám alatt, az 
önkormányzati tulajdonú sporttelepén egy közműfejlesztés történt meg, amely elektromos 
bekötés, vízbekötés, csatornabekötés költségeihez való hozzájárulás történt meg, az úgynevezett 
velodrom pályánál. Eisenkrammer Károly a szerződésben meghatározottak szerint benyújtotta 
határidőben, és a szerződésben meghatározottak szerint az elszámolást. A közművek az 
Önkormányzat kizárólagos tulajdonában maradnak. Úgy látom, hogy kérdés, észrevétel nincs, 
akkor kérem hozzuk meg a döntésünket, a szavazást indítom. 
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131/2022. (XI. 15.) KMB határozat 
a Vuelta Sportszervező és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság 
támogatásának elszámolásáról 
(8 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési 
Bizottsága a Vuelta Sportszervező és Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság részére a 2022. 
évben nyújtott, 12 776 200 Ft összegű felhalmozási célú támogatás elszámolását elfogadja. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal elfogadja az elszámolást. 
Köszönöm, a 6. napirendi pontot lezárom. 

7. napirendi pont: 
A Budapest-Kőbányai Szent György Plébánia 2022. évi nyári napközis hittantáborára 

nyújtott támogatás elszámolása 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Következő a hetedik, a Budapest-Kőbányai Szent György Plébánia 2022. évi nyan 
napközis hittantáborára nyújtott támogatás elszámolása, 464. számú előterjesztés. Előterjesztő 
Weeber Tibor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 1,5 millió forint összegben 
biztosított az Önkormányzat a nyári napközis - közkedvelt - hittantárbornak a támogatására, 
amely 2022. június 20. és augusztus 12. közötti működött a Plébánia területén. Kérdés, 
észrevétel van-e ezzel kapcsolatosan? Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem, hozzuk meg a 
döntésünket, a szavazást indítom. 

132/2022. (XI. 15.) KMB határozat 
a Budapest-Kőbányai Szent György Plébánia 2022. évi nyári napközis hittantáborára 
nyújtott támogatás elszámolásáról 
(8 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési 
Bizottsága a Budapest-Kőbányai Szent György Plébánia 2022. évi nyári napközis hittantáborára 
nyújtott támogatás elszámolását elfogadja. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal elfogadja a támogatás 
elszámolását. Köszönöm, a 7. napirendi pontot lezárom. 

8. napirendi pont: 
A Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális-Szabadidő Egyesület részére nyújtott 

támogatások elszámolása 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Következő napirendi pontunk a nyolcadik, a Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. 
Kulturális-Szabadidő Egyesület részére nyújtott támogatások elszámolása, 466. számú 
előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Tehát 
itt, mint 2008-ban, történt egy közművelődési megállapodás a Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS 
M.K. Kulturális-Szabadidő Egyesülettel, majd 2016 januárjában a Törekvés M.K Nonprofit Kft.
vel. A közművelődési megállapodás célja mindkét esetben a Törekvés Művelődési Ház 
fenntartásának, valamint az ott folyó kulturális, művészeti tevékenységnek a segítése. A 2022. 
évben történt egy támogatási forma, amely először egy 20 OOO OOO Ft összegű támogatást 
biztosított az Egyesületnek, valamint 6 OOO OOO Ft összegű támogatást a Törekvés Kft. részére az 
Önkormányzat, mindösszesen 26 OOO OOO Ft-ot. Ennek az átutalása április 12-ével meg is 
történt, majd a Vízi Tibor, az Egyesület elnöke 2022. augusztus 16-ai kérelmére a TÖREKVÉS 
Vasutas M.K. Kulturális Szabadidő Egyesület támogatását biztosította az Önkormányzat további 
5 OOO OOO Ft keretösszegig, amelyből 710 OOO Ft összeget biztosított az Egyesület részére, 
méghozzá a KÖSZI-be a népviselettár elkészítésére, átszállítására, valamint annak elhelyezésére. 
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Az Egyesület a támogatási szerződést meghatározott célra, módon használta fel, és a támogatás 
elszámolása a támogatási szerződésben rögzített módon és határidőben megtörtént. Kérdezem a 
Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, észrevétel ezzel kapcsolatosan? Nincs, akkor kérem, hozzuk 
meg a döntésünket, a szavazást indítom. 

133/2022. (Xl. 15.) KMB határozat 
a Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális-Szabadidő Egyesület részére nyújtott 
támogatások elszámolásáról 
(8 igen, egyhangú szavazattal) 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési 
Bizottsága a Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális-Szabadidő Egyesület részére 
nyújtott 710 OOO Ft és 4151 377 Ft összegű támogatás elszámolását elfogadja. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az elszámolást, 
előterjesztést. A 8. napirendi pontot lezárom. Következő napirendi pontunk pedig zárt ülésen 
tárgyalandó napirendi pont. Megkérjük a Vendég urat, hogy hagyja el az üléstermet, köszönöm 
szépen. 

A következő napirendi pont a Magyarország helyi önkormányzataíról szóló 2011. évi CLXXXIX. 
törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó. 

9. napirendi pont: 
A Kőbánya Sportolója 2022 elismerő cím adományozása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

A Közművelődési Bizottság az Mötv. 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján a Kőbánya Sportolója 2022 
elismerő cím adományozásáról szóló napirendi pontot zárt ülésen tárgyalja. 

ZÁRT ÜLÉS 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság az elfogadott napirendi pontjait megtárgyalta. Ezennel az 
ülést 9.40órakor bezárom, és felkérem Papp Zoltán képviselő urat a jegyzőkönyvet aláírására. 
Köszönöm szépen. 

~~~a/ 
Dr. Mátrai.Gábo~ Q 
bizottsági elnök 

Törvényességi szempontból ellenjegyzem: 

bizottsági tag 

* 

7 



A jegyzőkönyv mellékletei 

✓ meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón) 

✓ jelenléti ív 

✓ ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón) 

• határozatok melléklete 

• írásban benyújtott módosító javaslat 

• jegyző törvényességi észrevétele 

• interpelláció 

• titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv 

• felszólalási jegy 

8 



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Közművelődési Bizottság
jelenléti íva 2022. november 15-én (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Dr. Mátrai Gábor elnökBolyán AndrásGerzson SaroltaDr. Horváth MárkKollátosz FotiszMajor PetraMarksteinné Molnár JuliannaPapp ZoltánZsolt Ferenc
Tanácskozási joggal:Dr. Szabó KrisztiánHegedűs KárolyD. Kovács Róbert AntalMustó Géza ZoltánRadványi GáborSomlyódy CsabaWeeber TiborDr. Ács ViktóriaDr. Szüts KorinnaEhrenberger KrisztinaKárpáti BeatrixKálmánné Szabó JuditDr. Kappel Patrícia ..................................


